
زلاتان ابراهیموویچ، سـتاره سـوئدی لس آنجلس گلکسـی 

هنوز هم در 37 سـالگی آمادگی بالایی دارد و حتی معتقد 

اسـت می توانـد بـه لیـگ برتر برگـردد. زلاتان که ایـن روزها 

در لیـگ آمریـکا هنـوز هـم بازیکنـی تعیین کننـده اسـت 

حتـی بی میـل نیسـت دوبـاره بـه منچسـتریونایتد برگردد و 

بـه تیـم سـابقش بـرای بازگشـت بـه روزهای خوش گذشـته 

کمـک کند. 

او کـه در ایـن سـن و سـال هنوز هـم در گلزنی تبحر خاصی 

دارد در دیـدار یکشنبه شـب تیمـش در دربـی لس آنجلـس 

کـه بـا تسـاوی 3 – 3 بـه پایـان رسـید، دو گل بـه ثمر رسـاند 

تـا مجمـوع گل هایـش در ایـن فصـل را به عدد 22 برسـاند. 

 یونایتد بدشانس بود

یونایتـد کـه در ایـن فصل مشـغول بازسـازی تیـم تحت نظر 

اوله گنـار سولشـر اسـت، روملـو لوکاکـو را بـه اینترمیـان 

فروخـت و روز گذشـته نیـز انتقال الکسـیس سـانچز به این 

تیـم ایتالیایـی قطعـی شـد. حـالا در ایـن شـرایط مارکـوس 

رشفورد، آنتونی مارسیال و میسون گرین وود 17 ساله تنها 

گزینه های تهاجمی شـیاطین سـرخ هسـتند و فقدان یک 

مهاجم باتجربه در ترکیب این تیم به خوبی حس می شود. 

زلاتـان دربـاره احتمـال بازگشـتش بـه اروپـا و به خصـوص 

لیـگ برتـر می گوید: »در شـرایط کنونـی هنوز هم به راحتی 

می توانـم در لیـگ برتـر بـازی کنـم. اگـر یونایتد بـه من نیاز 

دارد مـن اینجـا هسـتم. البتـه بـا گلکسـی قـرارداد دارم و 

متاسـفانه نمی توانـم بـه آنجا بـروم.«

17 مـاه از زمانـی کـه زلاتـان، اولدترافـورد را تـرک کـرد 

می گـذرد. او در ایـن تیـم 53 بـازی انجـام داده و 29 گل 

زده بـود و آمـار قابـل قبولـی داشـت. در مـدت زمان جدایی 

او، یونایتد قافیه را به رقبایی چون منچسترسیتی و لیورپول 

واگـذار کـرده و نتوانسـته در کـورس قهرمانـی رقیبی جدی 

بـرای مدعیـان باشـد. بـا ایـن حـال سـتاره سـوئدی فعـا 

بازگشـت به اروپا را دور از ذهن می داند و به نظر نمی رسـد 

بـه ایـن زودی برنامـه ای بـرای ترک آمریکا داشـته باشـد. او 

ادامه می دهد: »من کارم را در اروپا انجام داده ام. 33 جام 

در مدت حضورم در لیگ های مختلف این قاره برایم بسیار 

لـذت بخـش بـود و حـالا بـه اینجـا آمـده ام تـا افتخاراتی در 

لیـگ آمریـکا نیـز بـه دسـت آورم. بعـد از آن بایـد ببینـم این 

ماجراجویـی در کجـا بـه پایان می رسـد.«

منچسـتریونایتد در آخریـن بـازی خـود در لیـگ برتـر بـا 

نتیجـه 2 بـر یـک مغلـوب کریسـتال پـالاس شـد تـا از سـه 

بـازی ابتدایـی خـود در لیـگ تنهـا یـک بـرد کسـب کـرده 

باشـد. زلاتـان کـه بـه نظر می رسـد هنوز هـم بازی های تیم 

سـابقش را پیگیـری می کنـد، دربـاره ایـن بـازی می گویـد: 

»آخریـن بـازی آنهـا را تماشـا کردم و فکـر می کنم که خیلی 

بدشانس بودند. اگر پنالتی مارکوس)رشفورد( گل می شد 

رونـد بـازی کامـا تغییـر می کـرد. در لیـگ برتـر بازی هـا تا 

دقیقـه 90 حسـاس اسـت و هیچ چیـز تمـام شـده نیسـت. 

هـر اتفاقـی ممکـن اسـت رخ دهـد، به خصـوص در دقایـق 

پایانـی کـه حساسـیت ها بسـیار بالاسـت.«

 توصیه به پوگبا

در ایـن بـازی، گل پاتریـک فن آنهولـت به یونایتد روی توپی 

کـه پـل پوگبـا در میانـه زمیـن لـو داد، حاصـل شـد و همین 

اتفـاق بـاز هـم انتقادهایـی از ایـن سـتاره فرانسـوی را بـه 

دنبـال داشـت. پوگبـا کـه در تابسـتان جاری اصـرار زیادی 

بـه تـرک اولدترافـورد و پیوسـتن به رئال مادریـد یا یوونتوس 

داشـت درنهایت به نظر می رسـد یک فصل دیگر در یونایتد 

ماندنـی شـده اسـت. زلاتـان کـه در زمـان حضـورش در 

منچسـتر رابطه بسـیار نزدیکی با هافبک فرانسـوی داشـت 

در مـورد حواشـی اخیـر او می افزایـد: »مـن بـا او صحبـت و 

توصیه هـای زیـادی بـه او کـردم امـا هیچ کـدام از آنهـا را بـه 

شـما نمی گویم!«

بـا بازگشـت ویـن ورنـی بـه لیـگ جزیـره، MLS یکـی از 

سـتاره های نامـدار خـود را از دسـت خواهـد داد امـا 

ابراهیموویـچ می گویـد کـه از جدایـی همبازی سـابق خود 

متعجب نشـده اسـت. رونی که مدت زیادی از حضورش در 

دی سی یونایتد نمی گذرد پس از پیشنهاد حضور به عنوان 

مربـی – بازیکـن در دربی کانتی تصمیم گرفت به کشـورش 

برگردد و از ماه ژانویه حضور در تیم چمپیونشـیپی را تجربه 

خواهـد کـرد. زلاتـان دربـاره این انتقال می گویـد: »اصا از 

بازگشـت او متعجب نشـدم، به هیچ وجه. او به اینجا آمد و 

تـاش زیـادی کرد. رونی می خواسـت بهترین عملکرد خود 

را نشـان دهـد. او بسـیار صبـور بـود اما درنهایـت صبرش به 

پایان رسـید و تصمیم گرفت چالش جدیدی را تجربه کند. 

موقعیـت او بـا مـن کاما متفاوت اسـت. رونی بسـیار از من 

جوان تـر اسـت. مـن دیگـر پیـر شـده ام و در اواخـر مسـیرم 

هسـتم امـا او هنـوز هـم می توانـد تفاوت هـا را رقـم بزند.«

ورزش پدیده ای اجتماعی است که روابط 

اقتصادی و سیاسی هم روی آن تاثیرگذار 

است. به عنوان مثال چالش های سیاسی 

ایران و عربستان همواره روی مسابقات تیم 

ملی فوتبال یا نمایندگان باشگاهی این کشور 

با ایرانی ها تاثیرگذار بوده و همین موضوع 

درباره رقابت ایران و آمریکا در جام جهانی 

1998 هم موثر بود. در سایر میدان ها ازجمله 

کشتی هم کری قدیمی بین ملی پوشان 

ایران با روس ها و آمریکایی ها وجود دارد. این 

روزها بحث تحریم محمدجواد ظریف، وزیر 

امور خارجه کشورمان از سوی آمریکایی ها، 

باعث پررنگ تر شدن حس وطن دوستانه 

ایرانی ها شده است، بنابراین مقابله با حریفان 

آمریکایی می تواند برای مردم کشورمان از 

چند جنبه مهم باشد. حضور علیرضا دبیر 

به عنوان رئیس فدراسیون کشتی و مطرح 

شدن شایعاتی مثل مصدومیت دیوید تیلور 

واکنش های بسیاری را در بین کشتی دوستان 

به همراه داشته است. این روزها کشتی گیران 

برتر دنیا آماده برگزاری رقابت های مسابقات 

نورسلطان قزاقستان می شوند، مسابقاتی که 

حکم سهمیه المپیک 2020 را دارد و از این 

جهت بسیار مهم و حساس است. براساس 

آنچه اعلام شده پنج کشتی گیر برتر هر وزن 

)مجموعا 6 نفر( در رقابت های جهانی سال 

2019 میلادی که در شهر نورسلطان کشور 

قزاقستان برگزار می شود، مجوز حضور در 

المپیک 2020 توکیو را به دست می آورند 

و در مجموع 108 نفر )در6 وزن المپیکی( 

در سه رشته آزاد، فرنگی و زنان در گام اول 

سهمیه این رویداد مهم را کسب می کنند. به 

همین بهانه با سرمربی تیم ملی کشتی آمریکا 

همکلام شدیم تا از او درباره وضعیت کشتی 

ایالات متحده بپرسیم. گفت وگوی بیل زدیک 

با »فرهیختگان« را در ادامه می خوانید. 

هواداران کشتی در ایران به شدت پیگیر 

وضعیت دیوید تیلور هستند، او موفق شده 

دوبار حسن یزدانی را شکست دهد اما حالا 

در آستانه از دست دادن المپیک قرار دارد. 

این موضوع شما را نگران نمی کند؟

متاسفانه باید بگویم دیوید)تیلور( نمی تواند 

امسال خودش را کامل کند! هرچند که او قوی و 

نگاهش به سال 2020 و المپیک است. 

از شرایط تیم ملی کشتی آمریکا در جام 

نورسلطان بگویید، براساس خبرها ایران هنوز 

در دو وزن 65 و 74 کیلوگرم در حال بررسی 

کشتی گیران خود است. شما چه تصمیمی 

برای مدیریت تیم تان دارید؟ آنها را انتخاب 

کرده اید یا در حال آنالیز کشتی گیران تیم 

ملی آمریکا هستید؟

رقابت های جام نورسلطان از دو جنبه اهمیت دارد 

اول آنکه محل مسابقات یعنی قزاقستان، محل 

مهمی برای برگزاری مسابقات کشتی است و از 

سوی دیگر روح رقابت ها برای ما مهم است. به طور 

کلی مسابقات جهانی، مهم است و وقتی مهم تر 

می شود که در سال پیش از المپیک برگزار شود. ما 

می خواهیم در )المپیک( توکیو با کیفیت بالاتری 

ظاهر شویم. همان طور که همه کشتی گیران 

دنیا آماده ارائه بهترین های خود هستند ما نیز 

تاش مان را انجام می دهیم و نگاه مان به آینده 

است تا نماینده شایسته ای برای ایالات متحده 

باشیم و برای کشورمان افتخار کسب کنیم. 

همان طور که می دانید علیرضا دبیر به عنوان 

رئیس فدراسیون کشتی ایران انتخاب شده 

است، آیا شما شناختی نسبت به او دارید و 

فکر می کنید بتواند ایران را دوباره قهرمان 

کشتی جهان کند؟

البته ما هم مثل همه فعالان در حوزه کشتی، 

او را می شناسیم. کشتی ایران هم مثل آمریکا 

و بسیاری از کشورهای دیگر فعال در این 

حوزه، سابقه ای کهن و قوی دارد. هرکسی 

شد  با شته  ا د لایی  با ی  ها رد ا ند ستا ا که 

می تواند آینده درخشانی را به ارمغان بیاورد 

ع صدق می کند.  و در کشتی نیز این موضو

جردن باروز و دیوید تیلور سرآمد کشتی گیرانی 

هستند که در ایران تشویق شدند، آمریکایی ها 

چه نظری درباره کشتی گیران ایرانی دارند؟

دوباره تکرار می کنم که کشتی ایران قدمتی کهن 

دارد و هرکسی که به ورزش های با قدمت بالا 

احترام می گذارد به قهرمانان همان رشته های 

ورزشی در کشور خود و سایر کشورهای رقیب 

هم احترام می گذارد. هواداران آمریکایی به رقبای 

کشتی گیر ایرانی که سختکوش هستند، احترام 

می گذارند و آنها را دوست دارند. 

سوال آخرم مضمون سیاسی دارد، همان طور 

که می دانید دولت آمریکا محمد جواد ظریف، 

وزیر امور خارجه ایران را در لیست تحریم ها 

قرار داده است، بسیاری اعتقاد دارند چنین 

اقداماتی باعث افزایش میزان تنش ها بین 

ایران و آمریکا می شود و این موضوع در ورزش 

هم نمود خواهد داشت. این افزایش تنش ها 

ممکن است در مسابقات نورسلطان هم 

خودش را نشان دهد؟

کشتی حاصل تاش های فراوان است، به معنی 

واقعی کلمه کشتی یعنی تقا کردن. زمانی که 

شخصی کشتی می گیرد در این تقا شریک 

می شود. همان طور که ما در جنگیدن با مشکات 

زندگی مثل تامین نیازهای خانواده، عاقه به 

موفقیت در مسائل کاری و روابط شخصی شریک 

هستیم و حس نزدیکی داریم، افراد فعال در کشتی 

هم با یکدیگر احساس برادری و همبستگی دارند. 

این موضوعی است که هزاران سال وجود داشته و 

از هر سیاستی بیشتر دوام خواهم آورد. من اعتقاد 

دارم چنین ورزشی فراتر از سیاست خواهد بود و 

مردم جهان را متحد خواهد کرد. 

ابراز تمایل ستاره سوئدی برای بازگشت به جزیره

زلاتان: هنوز برای لیگ برتر مناسبم

روند مصدومیت ها در رئال مادرید توقف ناپذیر نشان می دهد و دیروز ایسکو هم 

به جمع مصدومان اضافه شد. این هفتمین مصدومیت عضانی در یک ماه ونیم 

اخیر در رئال است. همچنین ایسکو هشـــتمین مصدوم رئال از 

هشتم جولای؛ یعنی شروع تمرینات پیش فصل رئال مادرید 

محسوب می شود. تیم پزشکی رئال اعام کرد که ایسکو از 

ناحیه همسترینگ پای راست مصدوم شده و هرچند مدت 

زمان دقیقی را برای بازگشت او عنوان نکرد ولی چنین 

مصدومیت هایی معمولا به دو تا سه هفته زمان برای 

بهبودی نیاز دارند. عاوه بر ایســـکو، خامس، ادن 

هازارد، لوکایوویچ، رودریگو گوئس، تیبو کورتوا، فرلاند 

مندی، آسنسیو و براهیم دیاز بازیکنانی هستند که 

در دو ماه اخیر دچار مصدومیت شده اند. برخی بهبود 

یافته اند و برخی هنوز زیرنظر پزشکان قرار دارند. 

نشریه ایتالیایی »رپابلیکا« خبر داد باشگاه ناپولی وضعیت دیه گو کاستا را زیرنظر 

دارد. در این تابستان شایعاتی مبنی بر احتمال جدایی این مهاجم اسپانیایی 

از جمع روخی بانکو مطرح شده است. کاستای 31 ساله که تا سال 

2021 با باشگاه اتلتیکومادرید قرارداد دارد، در حالی مورد توجه 

ناپولی قرار گرفته که این باشگاه ایتالیایی به نظر از جذب مائورو 

ایکاردی از اینتر ناامیده شده است، بازیکنی که ماندن یا 

نماندنش در جمع نراتزوری در هاله ای از ابهام است. 

کاستا که بین سال های 2014 تا 2017 عضو چلسی 

بود و با این تیم دو قهرمانی در لیگ برتر انگلیس و 

یک قهرمانی در جام اتحادیه انگلیس را تجربه کرد. در 

سال 2017 به اتلتیکومادرید بازگشت و در دو فصل 

گذشته مجموعا 44 بازی برای روخی بانکو انجام داد 

و 12 گل نیز به ثمر رساند. 

بازگشـــت لیونل مسی به میادین طولانی مدت شد. مهاجم بارسلونا در دیدار 

شـــنبه برابر اوساســـونا بازی نخواهد کرد و پس از فیفادی می تواند با پیراهن 

این تیم به میدان برود. 

ستاره آرژانتینی در تمرینات پیش فصل آسیب دید و نتوانست 

حتی یک بازی پس از پایان فصل گذشـــته برای بارســـا انجام 

دهد. بر این اســـاس مسی تا هفته چهارم لالیگا نمی تواند 

بازی کند. بارســـلونا در آن هفته)بیست وسوم شهریور( در 

نوکمپ به مصاف والنسیا می رود.

 پیش از این قرار بود او از هفته دوم به میدان برود اما تشدید 

مصدومیتش باعث شد تا پزشکان بارسا مدت استراحت او 

را بیشتر کنند و به این ترتیب پس از تعطیات فیفادی و 

بازی های ملی می تواند نخستین حضورش در این فصل 

لالیگا را تجربه کند. 

مسی بعد از تعطیلات برمی گردد ایسکو، جدیدترین مصدوم رئال ناپولی، کاستا را می خواهد

زادیک، سرمربی تیم ملی آمریکا در گفت وگو با »فرهیختگان«: دبیر اگر استانداردهای بالایی داشته باشد، موفق می شود

کشتی بالاتر از هر سیاستی است، با ایرانی ها احساس برادری داریم
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یزدانی تاج پادشاهی را پس می گیرد؟
در فاصلـه کمتـر از 20 روز تـا آغـاز مسـابقات جهانی 2019 کشـتی به 

میزبانـی نورسـلطان قزاقسـتان، اینسـتاگرام اتحادیـه جهانـی بـا طـرح 

سـوالی مدعـی اصلـی وزن 86 کیلوگـرم کشـتی آزاد را معرفـی کـرده 

اسـت. صفحه رسـمی اتحادیه جهانی کشـتی در اینسـتاگرام با عکسی 

از حسـن یزدانـی، نابغـه کشـتی ایـران در سـال های اخیـر از مخاطبان 

خود سـوال کرده کـه آیا این کشـتی گیر می توانـد در مسـابقات جهانی 

2019 تـاج پادشـاهی را پس بگیرد؟ حسـن یزدانی بعـد از قهرمانی در 

المپیک 2016 و مسـابقات جهانی 2017 سال گذشته در دور نخست 

مقابـل دیویـد تیلـور آمریکایی شکسـت خـورد و غافلگیر شـد. البته این 

آزادکار ایرانـی توانسـت بـا مدال برنـز به تهـران بازگردد. امسـال با توجه 

بـه مصدومیت تیلـور آمریکایی، حسـن یزدانی مدعی نخسـت قهرمانی 

اسـت و به همین خاطر اتحادیه جهانی از مخاطبانش هم نظر خواسـته 

کـه بگوینـد یزدانـی بعـد از یک سـال وقفـه بـار دیگـر می توانـد قهرمان 

جهان شـود یـا خیر. 

تلاش وزارت برای حل مشکل کشتی
معاون توسـعه ورزش قهرمانی و حرفـه ای وزارت ورزش و جوانان از تاش 

بـرای حـل مشـکل مالیـات عملکـردی 30 میلیـارد تومانـی فدراسـیون 

کشـتی خبر داد. وی به »ایسـنا« گفت: »جلسـه خوبی بین وزیر ورزش و 

جوانان و وزیـر اقتصاد و امور دارایی و مسـئولان سـازمان مالیاتی برگزار 

شـد. باید از ظرفیت هـای قانونـی برای حل این مشـکل بزرگ اسـتفاده 

کنیـم اما فدراسـیون ها موظف هسـتند مالیات حقـوق و تکلیفی خود را 

بپردازند. این موضوع مشـکل دیگر فدراسـیون ها و دو باشگاه استقال 

و پرسـپولیس هم بـوده و در تاش برای حل آن هسـتیم.« 

تمجید فیبا از حدادی
فدراسیون جهانی بسـکتبال )FIBA( طی گزارشـی به بررسی ستارگان 

هفـت تیـم آسـیایی حاضـر در جام جهانـی 2019 چیـن پرداخـت کـه 

در ایـن میـان نـام حامـد حـدادی سـنتر و سـتاره نام آشـنای تیـم ملـی 

بسـکتبال ایـران نیـز به چشـم می خـورد. 

فدراسـیون جهانی نوشـت: »ایران قرار اسـت برای سـومین دوره متوالی 

حضـور در جام جهانـی بسـکتبال را تجربـه کنـد کـه بدون شـک یکی از 

بزرگ تریـن دلایـل ایـن موفقیـت، حضـور حامـد حـدادی در ترکیب تیم 

ملـی ایـران اسـت. البتـه قبـل از اینکـه حـدادی ایـران را بـه جام جهانی 

برسـاند، آنهـا ابتـدا بایـد در آسـیا قهرمان می شـدند کـه با انجـام دادن 

ایـن کار خـود را اثبـات کردنـد. حـدادی در رقابت هـای کاپ آسـیایی 

2007 بـا کسـب 13/4 امتیـاز و 9/6 ریبانـد در طول مسـابقات، باعث 

شـد ایـران برای نخسـتین بـار قهرمان آسـیا شـود. سـنتر ایـران در بازی 

فینـال رقابت هـای سـال 2017، مقابـل لبنـان 31 امتیـاز و 10 ریبانـد 

را بـه ثبت رسـاند.«

منهای فوتبال

سیامک خاجی
 مترجم

پنجشنبه ۷ شهریور ۱۳۹۸   شماره ۲۸۵۰

توافق یونایتد و ناینتر برای انتقال الکسیس
بعد از مذاکراتی طولانی مدت برای انتقال قرضی الکســـیس سانچز از 

منچســـتریونایتد به اینتر و اختافاتی که میان دو طرف در مورد شـــیوه 

پرداخت حقوق این بازیکن شیلیایی وجود داشت، به نظر می رسد که طرف 

انگلیسی در نهایت تسلیم شده و قبول کرده که بخش بیشتر حقوق او را 

 ،BBC بپردازد. طبق اعام شبکه های »اسکای اسپورت«، اسپورت ایتالیا و

دو باشگاه در مورد انتقال قرضی یک ساله سانچز به سن سیرو به نحوی 

توافق کرده اند که تنها 5 میلیون یورو از 23 میلیون یورو حقوق ســـانچز 

توسط طرف ایتالیایی و مابقی از سوی منچستریونایتد پرداخت می شود. 

سانچز 30 ساله دیروز به شهر میان سفر کرد تا تست های پزشکی اینتر 

را انجام دهد. سانچز با قبولی در تست های پزشکی به لیگی بر می گردد 

که در فاصله سال های 2006 تا 2011 با اودینزه در آن بازی می کرد. 

مولر: با کوتینیو مشکلی ندارم
توماس مولر که پس از پیوســـتن قرضـــی فیلیپه کوتینیو به بایرن مونیخ 

به طور قرضی، گفته شد جایگاهش در ترکیب اصلی سرخ پوشان آلمانی 

تحت الشـــعاع قرار خواهـــد گرفت، در گفت وگو با نشـــریه »بیلد« آلمان 

درخصوص نقشش در این تیم گفت: »باید ببینیم که در آینده چه اتفاقی 

خواهد افتاد، اما فکر می کنم اهمیت من در تیم شناخته شده است. به 

هر حال من به کارم ادامه خواهم داد.« وی افزود: »من و فیلیپه دو بازیکن 

متفاوت از هم هستیم و این کاما واضح است. باید ببینیم در چند هفته 

آینده چگونه بازی خواهیم کرد. من اما مشکلی با آمدن کوتینیو به بایرن 

ندارم. ما برای پیروزی در بازی هایمان اینجا هســـتیم و با استفاده از تنها 

12 یا 13 بازیکن این کار دشوار خواهد بود.« مهاجم بایرن مونیخ با وجود 

رقابت با هم تیمی برزیلی اش اما دست از تمجید وی نکشید و اظهار داشت: 

»ما بازیکنی با شهرت جهانی را به ترکیب مان اضافه کرده ایم که کیفیت 

بالایی دارد. این فوق العاده اســـت که پس از شایعاتی که وجود داشت، 

بازیکنـــی مثل کوتینیو را به خدمت گرفتیم. ما تیمی قدرتمند داریم و به 

شخصه تمریناتم را در هفته های پیش رو با حس خوبی دنبال خواهم کرد.« 

باکایوکو به میلان: مرا برگردانید
نشـــریه »توتو اسپورت« تورین خبر داد که تیمو باکایوکو، هافبک دفاعی 

چلســـی از مسئولان باشگاه میان درخواست کرده که می خواهد به این 

تیم برگردد. باکایوکو فصل گذشته را به صورت قرضی در میان بازی کرد 

ولی مســـئولان این باشگاه قبول نکردند او را به صورت دائمی به خدمت 

بگیرند و او مجبور به بازگشت به چلسی شد. 

یکی از دلایل اصلی جدایی باکایوکو درگیری لفظی اش با گتوزو، سرمربی 

وقت میان بود اما با رفتن گوتوزو اکنون راه برای بازگشت او هموار شده 

اســـت. باکایوکو از لیســـت چلسی نیز خارج شـــده و فرانک لمپارد او را 

نمی خواهد. احتمال بازگشـــت او به روسونری زیاد است چون مسئولان 

باشگاه میان نیز در شرایط کنونی به دنبال هافبک دفاعی هستند. 

فوتبال اروپا

محمد آقایی فرد
 روزنامه نگار


